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Nakon što je Gradski odbor Hrvatske demokratske zajednice Grada Ivanca 

jednoglasno podržao kandidaturu Zdenka Đurasa za novog ivanečkog 

gradonačelnika u subotu je u Ivancu, ispred OŠ Ivana Kukuljevića Sakcinskog, 

održano i službeno predstavljanje njegove kandidature. 

 

Govoreći o razlozima odluke Đuras je istaknuo kako je u posljednjih nekoliko mjeseci 

razgovarao s velikim brojem sugrađana i da su se gotovo svi složili u ocjeni da veliki 

broj projekata i investicija nije ni započet, a kamoli realiziran. 

 

„Osluškujući moje sugrađane zaključio sam da je krajnje vrijeme za promjene i da je 

potrebno Ivanec pokrenuti s konkretnim programima u suradnji sa županijom i 



državom“, kazao je Đuras dodajući da je za najavu kandidature s ciljem odabrao 

prostor ispred Osnovne škole Ivana Kukuljevića Sakcinskog u ulici Akademika 

Ladislava Šabana: 

 

„Riječ je o povijesnim osobama koje su ulagale u gospodarski napredak Ivanca, a 

nisu ni zanemarivali kulturu i tradiciju ivanečkog kraja. Moja želja je da naš grad 

krene putem jačanja gospodarstva uz održavanje duha tradicije i kulturnog bogatstva 

koje grad pruža, što nažalost još uvijek nije dovoljno prepoznato i iskorišteno u 

cijelosti. Također smatram da se budućnost grada temelji na našim najmlađim 

građanima i iz tog razloga zalagat ću se za da se riješi dugogodišnji problem škole u 

Ivancu te da se osigura produženi boravak učenicima u svim školama na području 

grada Ivanca“, najavio je Đuras, a kao važno istaknuo je i dogradnju vrtića. 

 

Što se tiče poduzetništva ističe da je samo zdravo i snažno gospodarstvo na 

području grada Ivanca osnovni preduvjet za ostanak mladih i za razvoj cijelog 

gradskog područja. Najavio je i konkretne aktivnosti. 

 

„Poslovnu zonu Ivanec potrebno je upotpuniti s nekoliko novih gospodarstvenika što 

bi osiguralo zaposlenje stanovnika grada Ivanca i okolice dok ću u razgovoru s 

poduzetnicima te suradnjom sa središnjom vlašću, iznaći način kako pomoći 

prebroditi njihove nedaće uzrokovane korona krizom“, jasan je bio Đuras. 

 

Najavio je i oživljavanje poljoprivrede, provođenje aktivne demografske politike kroz 

poticanu stanogradnju. Zaključio je kako se iz brigu za mlade te mlade obitelji neće 

zaboraviti ni na predstavnike treće životne dobi. Najavio je brigu i suradnju sa svim 

udrugama, posebice vatrogascima, posvećivanje velike pažnje kulturi, sportu i 

rekreaciji. 

 

„Krenut ćemo snažno u daljnji razvoj gospodarstva, još jače privlačiti sredstva iz EU 

te nacionalnih fondova. Iskoristit ćemo svaku, pa i najmanju mogućnost da u naš 

Ivanec dovedemo što više projekata i investicija“, završio je Đuras. 

 

Osim jednoglasne potpore Gradskog odbora stranke Đurasova kandidatura naišla je i 

na bezrezervnu podršku Županijske organizacije stranke što je potvrdio i saborski 



zastupnik te predsjednik županijske organizacije Anđelko Stričak rekavši da na izbore 

idu puni optimizma. 

 

„O tome govore svi statistički podaci. Na prošlim izborima HDZ Varaždinske županije 

osvojio je skoro pa pola gradonačelničkih i načelničkih mandata, odnosno 11 sami, 3 

sa svojim koalicijskim partnerima. Osvojili smo oko pola svih mjesta predsjednika 

gradskih i općinskih vijeća, osvojili smo svaki treći vijećnički mandat i prije nekoliko 

mjeseci na parlamentarnim izborima trećina birača s područja Varaždinske županije 

dala je podršku našim kandidatima za saborske zastupnike. Po prvi puta kao 

županijska organizacija ostvarili smo rezultat od 30 posto. Sve to nam daje jedan 

polet, optimizam i upravo s tim optimizmom krenuli smo u pripreme za predstojeće 

lokalne izbore“, rekao je Stričak. 

 

Dodao je da se i ivanečko područje našlo s puno dodirnih tema u tom programu. 

 

„Kao prvo, a kad govorimo o izgradnji, dogradnji škola, vrtića, športskih terena – 

treba naglasiti: u Ivancu ne da planiramo, nego ćemo dograditi osnovnu školu. Sve 

što smo u proteklom mandatu planirali, obećali, to smo izvršili. Drugo, zaštita vode, 

tla, zraka, nema alternativu i upravo da bi zaštitili vodu i tlo, gradimo sedam 

aglomeracija... Treće, ono o čemu 15-20 godina svi pričaju, to je brza cesta 

Varaždin-Ivanec-Lepoglava i ona je u visokoj fazi pripreme. Garantiramo da će iduće 

godine po domaći rečeno biti „zapičena” prva lopata na dionici između Varaždina i 

Tužna. Četvrto, to je proglašenje Ivanščice parkom prirode. Peto, niz manjih 

projekata i investicija razrađenih u našem programu doslovno do razine ulice. Da bi 

to sve mogli pokrenuti i realizirati trebamo imati kandidata koji može oko sebe 

okupljati, surađivati, razgovarati, a mi smatramo da je u Ivancu to Zdenko Đuras, 

diplomirani ekonomist, poduzetnik, vatrogasac, častan čovjek, pun elana“, poručio je 

Stričak. 

 

Podršku kandidatu za gradonačelnika Ivanca dao je i saborski zastupnik Damir 

Habijan, predsjednik varaždinske Gradske organizacije HDZ-a. 

 

„Prije 4 godine i sam sam bio kandidat u gradu Varaždinu i znam koliko podrška, bilo 

stranačka, bilo simpatizera, znači. Zato i ovim putem kao kolega, predsjednik 



Gradske organizacije grada Varaždin i kao saborski zastupnik, dajem punu, snažnu 

potporu kolegi Đurasu u njegovoj kandidaturi. Neću zaboraviti i zahvalan sam na 

njegovoj potpori, na Badnjak prošle godine, kada je bio jedan od prvih koji je dao 

podršku inicijativi da se Ivanščica proglasi parkom prirode i na tomu mu neizmjerno 

zahvaljujem“, rekao je Habijan. 

 

Potporu Zdenku Đurasu u Ivancu su dali brojni dužnosnici, među njima i HDZ-ovi 

županijski vijećnici s predsjednicom Kluba vijećnika u Županijskoj skupštini Nadicom 

Dreven Budinski. 

 

Inače, Đuras je diplomirani ekonomist i poduzetnik koji je nakon rukovodećih funkcija 

u velikim tvrtkama krenuo u privatne vode gdje uspješno vodi vlastitu tvrtku. U 

zajednici je prije svega poznat kao aktivan član Dobrovoljnog vatrogasnog društva 

Margečan s vatrogasnim zvanjem „vatrogasni časnik“ na funkciji tajnika DVD-a. 

 

 



 

 



 

 


